
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Advieslijst Commissie Gemeentebrede en/of Financiële Zaken 
(GFZ) d.d. 13 april  2010.   
 
Voorzitter:  dhr. B.A. Ross (D66) 
 
Aanwezig: Mw. E. van Balen (D66), dhr. F.C. van Beers (PvdA), dhr. H.A. Bese-

mer (GL), mw. J.J. van Brakel-Huijgen (CU), mw. G. van Binsbergen 
(CU), mw, C.G.M. Giesen (VVD), mw. J.F.M. Janssen-Huijs (GBO), 
dhr R. van Hoeven (D66),dhr W.H. Hol (CDA), dhr. R. Kaya (PvdA) 
(vanaf 20.10), dhr. M. Langeveld (GL), dhr. P.C. de Leeuwerk(CDA), 
mw. C.M. Lokhorst (VVD) en dhr. A.W.A.T. Tuerlings (GBO). 

Commissiegriffier:  Dhr. Y. Blanken  
Afwezig:  Geen. 
Genodigd voor toelichting Dhr. R. Mooij en dhr. T. Hoex (agendapunt 6)  

 
Nr. Onderwerp: Reden agendering:  

 

Besprokene/advies: 

1.  Opening: 
-Mededelingen 

 
- Een korte inleiding voor de nieu-
we periode van commissie GFZ. 

De voorzitter opent om 20.00 uur de ver-
gadering en licht de afspraken die er 
gelden binnen de commissie kort toe. 
Hierna volgt een korte introductie van alle 
commissieleden. 

2.  Ingekomen stukken: 
 

  Geen 

3.  Vaststelling van de 
agenda. 

 Geen 

4.  Vaststellen evaluatie-
lijst 

 De voorzitter zal punt 1 van de evaluatie-
lijst bespreken in het presidium van 14 
april 2010. Omdat het hier om de veror-
dening van de rekenkamer gaat, is het 
een actiepunt voor de voorzitter van de 
rekenkamer.  

5.  Rondvraag  Fractie VVD vraagt of het mogelijk is de 
gemeentelijke belastingen in termijnen te 
betalen. Wethouder Mooij beantwoordt 
dat de belasting in principe in 8 termijnen 
middels automatische incasso betaald 
kan worden. 

6.  Stand van zaken her-
overwegingsoperatie 
Schatgravers en aan-
pak heroverwegings-
operatie Schatgra-
vers(pfh. R. Mooij) 

- Spreekrecht publieke tribune 
Bespreken van de voortgang.  
(geen besluit in de raad nodig) 
 

Wethouder Mooij geeft een korte uiteen-
zetting van de totstandkoming van de 
Schatgraversoperatie en licht de aanpak 
kort toe. De focus is gericht op verbete-
ring en optimalisering met als doel een 
sluitende meerjarenbegroting. 
De secretaris,hr Hoex, geeft een inhou-
delijke presentatie over de huidige stand 
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van zaken met o.a. een toelichting van 
de werkgroepen en de cijfermatige on-
derbouwing. 
Fracties van CDA en Pvda vragen een 
nadere uitleg van de cijfers in relatie tot 
de meerjarenbegroting.  
De secretaris antwoordt dat nu de nadruk 
ligt op de inhoud en niet op het cijferma-
tige. Tevens geeft hij uitleg over de 
raadsconferentie Schatgravers van 23 
april waar nader op een vijftal thema’s zal 
worden ingegaan. 
 
Uit de fracties komen diverse vragen en 
opmerkingen over; 

-  de thema’s die zijn voorgesteld, 
- de summiere cijfermatige onder-

bouwing, 
- het hoge abstractieniveau, 
- wat is nu het vertrekpunt en hoe 

wordt het straks? 
- Dat men achtergrondinformatie 

mist. 
 
Wethouder Mooij geeft antwoord op de 
vragen en stelt dat eerst het collegepro-
gramma en de uitwerking van de pro-
gramma’s zal moeten plaatsvinden en 
dat de schatgraversoperatie hier een link 
mee legt. In september zullen alle the-
ma's en programma’s breder zijn uitge-
werkt en kunnen er specifiekere gege-
vens uitgewerkt en verstrekt worden. 
Alle fracties stemmen in met het voorstel. 
Fractie Pvda stelt wel als voorwaarde dat 
na de bijeenkomst van 23 april de balans 
wordt opgemaakt of er voldoende is be-
reikt. 
 Wethouder Mooij zegt dit toe. 
De voorzitter concludeert dat we verder 
kunnen met de operatie met die opmer-
king dat het een globale beschouwing 
betreft en dat er nog thema's door de 
fracties kunnen worden aangedragen en 
dat tussentijds de balans zal worden 
opgemaakt van de uitkomsten van de 
bijeenkomst van 23 april. 

7.  Vernieuwing verga-
derstructuur 

- Bespreken van het rapport dat de 
commissie Burgerparticipatie heeft 
opgesteld. 
De commissie zal op onderstaan-
de vragen een advies moeten ge-
ven: 
  - Staat de commissie positief 
tegenover het voorstel om de ver-
gaderstructuur te vernieuwen? 
  - Wilt u daarvoor een werkgroep 
instellen en wie worden de deel-
nemers? 
  - Kunt u instemmen met de voor-

Met uitzondering van de fractie CDA 
staan de fracties positief tegenover het 
voorstel. 
 Fractie GL merkt op dat duidelijk taalge-
bruik belangrijk is . 
Alle fracties willen werkgroepen instellen 
en stemmen in met de voorgestelde 
werkwijze. 
Onderstaande personen nemen deel aan 
de werkgroep; 
Pvda: Nog te bepalen, CDA: Hr de 
Leeuwerk, D66: hr. Eefting, CU: mw van 
Brakel, GBO: hr. Vreman, VVD: hr Ver-
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gestelde werkwijze? (de werk-
groep geeft nadere invulling aan 
het nieuwe model en komt met een 
eindvoorstel richting commissie en 
raad) 
  - Steunt u het idee om in de 
commissie en de raad van juni tot 
definitieve advies- en besluitvor-
ming te komen zodat we na de 
zomer de nieuwe structuur kunnen 
invoeren? 

hart, GL:hr M. Langeveld. 
 
Omdat er bij de fracties twijfels bestaan 
over de haalbaarheid van het tijdspad om 
in de raad van juni tot besluitvorming te 
komen wordt unaniem besloten dat de 
nieuwe werkgroep de tijdslijn zal gaan 
bepalen.  
Via het presidium zal de voorzitter de 
werkgroep instellen. 
Tevens wordt door de fractie Pvda ge-
vraagd om het voortzetten van de onder-
steuning vanuit de Griffie.  

8.  Sluiting  Om 22:00 uur sluit de voorzitter de ver-
gadering. 

 
Aldus besloten in de openbare commissievergadering, 18 mei 2010. 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
Y. Blanken      B. Ross 
 

 
 
 
ACTIEPUNTEN (Cumulatief) COMMISSIE GFZ 
 
 
Nr.  ACTIEPUNT VOORTVLOEIEND 

UIT 

 
BIJZONDERHEDEN 
 

 
PLANDATUM 

1 Toepassing van indica-
toren. 

Cie GFZ 10-11-
2009, nr 4 

Uitwerking van bestuurlijke informatievoor-
ziening zal medio januari gereed zijn. De 
commissie wil dit daarna gaan agenderen. 

Febr/mrt 2010 

2 Motie M-6 “schatgra-
vers” 

Cie GFZ 1-12-2009 
nr. 9, en 9-2-2010 
nr. 8. 
 

Werkconferentie commissie GFZ 
 
Maandelijks zal dit onderwerp worden gea-
gendeerd bij cie GFZ..  
 

23 april 2010 
 

     

 


